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Protokoll från styrelsemöte nr 3, 2024 (den 18 mars) 
 

Närvarande  
Anders Enebjörk, Anders Klingström, Dag Ribbing, Elin Wohrne, Kerstin Sollerbrant 

Melefors och Per Blixt 

Frånvarande 
Madelene Sundholm, Dennis Johansson och Sofia Lagerberg 

1) Mötets öppnande 
Ordföranden öppnade mötet. 

2) Genomgång av åtgärdslistan 
Se ”Tgl samf styrelse åtgärdslista – 2024-03-18” på Google Drive. 

3) Information från kassören om ekonomin 
För närvarande finns 4.6 mkr i likvida medel. Detta ska jämföras med 3.8 mkr samma 

period förra året. 

4) Rapport från valberedningen 
Valberedningen rapporterar att samtliga avgående ställer upp för omval.  

5) Nya medlemmar 
Under 2024 konstateras hittills följande ägarbyten: 

● Bv 37 från 2024-02-20 (utflyttad: Törnqvist, inflyttad: Lundell) 

● Mv 43 från 2024-05-02 (utflyttad: Andersson, inflyttad: Karner) 

● Bv 29 från 2024-05-10 (utflyttad: Lindeberg, inflyttad: Korvenoja/Leppänen) 

6) GDPR 
Inget nytt. 

7) Läcka utanför Mv6 
Uppföljning av tidigare noterat åtgärdspunkt 2023-12-18-1 (finns med även här i 

protokoll för ökad transparens). 

 

Anders E rapporterade att Vattentec har startat arbetet och deras markentreprenör har 

frilagt rören som läcker. Läckan var precis där Aquademica förutsade. Möjligen kan 

lagningen ske redan denna vecka. 

 

När dom lagar den läckan får dom även göra en bedömning av att byta hela Bv 2-26. 

Målsättningen är att lägga fram ett budgetpris för denna etapp till stämman.   
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8) Nya värmemätare 
Uppföljning av tidigare noterat åtgärdspunkt 2023-12-18-2 (finns med även här i 

protokoll för ökad transparens). 

 

Arbetet har i skrivande stund pågått en vecka med följande resultat: 
38 aviserade hushåll  
2 ”Ej hemma”  
6 hushåll 100% klara 
15 hushåll återstår endast Värmemätaren 
15 hushåll återstår både vatten- och värmemätare (utöver adresser 11 och 17)  

 

Angående avvikelserna: 

 

1. Ej bytta värmemätare: Detta berodde nästan uteslutande på dåliga 

avstängningsventiler. Samfälligheten kommer få en extrakostnad på 2.200 kr per 

hus för att installera ny avstängningsventil och ny injusteringsventil för 

värmesystemet. 

 

2. Ej bytta varmvattenmätare: Detta berodde på olika saker relaterat till 

existerande installation. IMD återkommer med prisuppgift för att slutföra detta. 

 

 

3. Igenbyggda utrymmen: I några hus (hittills tre) har IMD inte kommit åt att byta 

mätarna eftersom utrymmet är igenbyggt av fastighetsägaren.  

Beslut: Styrelsen kommer uppmana dessa fastighetsägare att på egen bekostnad 

säkerställa att utrymmet friläggs. 

 

4. Ej tillgång till hus: För de hus (hittills två) där fastighetsägaren inte beredde IMD 

tillgång, kommer samfälligheten att faktureras en avgift eftersom IMD inte kunde 

utföra det kontrakterade jobbet.  

Beslut: Respektive fastighetsägare ska stå för denna kostnad. 

 

9) Offert på utbyte av styrutrustning för undercentraler 
Uppföljning av tidigare noterat åtgärdspunkt 2023-12-18-3 (finns med även här i 

protokoll för ökad transparens). 

 

Schneider ska uppdatera sin offert för serviceavtalet innan vi kan beställa.  
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10) Förberedelser inför stämman 29 april 
Följande förberedelser behöver göras:  

 

 Klar senast Ansvarig 

Gör utskick om datum för stämma + motioner 31 jan Madelene 

Förslag till bokslut, budget och debiteringslängd 

finns tillgängliga för revisorer 

>> Per skickade styrelsens och revisorernas 

kommentarer till Riksbyggen 4 mars, ingen 

uppdatering ännu 

20 feb Elin 

Motioner inkomna 29 feb Dag 

Revisionsberättelse klar 22 mars1 Revisorer / Elin 

Förvaltningsberättelse klar 

>> Dag skickade förslag till styrelsen 11 mars, 

inga kommentarer ännu. 

22 mars Dag 

Skicka ut kallelse 29 mars Dag 

Röstlängd från Lantmäteriet 

>> Beställd och mottagen, daterad 27 feb. 

15 april Dag 

Valberedningens förslag anslås 22 april Valberedning 

Årsstämma 29 april  

 

 

Ingen motion utöver den som diskuterades på förra styrelsemötet har inkommit. 

 

11) Styrelsens förslag till årsstämman 
Enligt tidigare beslut ska styrelsen föreslå organisation av en arbetsgrupp för grönytor 

samt ny arvodering av styrelseledamöter. Mötet enades om följande skrivningar: 

 

Arbetsgrupp för grönytor 
Styrelsen har noterat att det bland medlemmarna finns ett engagemang kring 

våra gemensamma grönområden för att de ska vara fortsatt fina. De många 

grönytorna är något som utmärker vårt område jämfört med närliggande 

bostadsområden. Det verkar finns få saker som väcker så mycket känslor som 

träd, blommor och ogräs. 

 

För att ta tillvara detta engagemang föreslår styrelsen att inrätta en 

arbetsgrupp för grönytor. Uppdraget skulle vara att identifiera och genomdriva 

åtgärder för att bibehålla och kanske till och med förbättra våra grönytor. En 

person i arbetsgruppen föreslås vara en styrelsemedlem för att säkerställa 

länken till styrelsen där beslut och finansiering ordnas. Lämplig storlek på 

gruppen skulle vara 3-5 personer. 

 

 

 
1 Enligt stadgarna behöver revisionsberättelsen bara vara klar 3 veckor innan stämman, men vi brukar 

bifoga den till kallelsen, vilket i praktiken betyder att den bör vara klar 1 vecka innan kallelsen.  
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Arvodering av styrelseledamöter 
För närvarande är ordförande, kassör och sekreterare arvoderade med 

15.000 kr per år samt övriga två ledamöter med 5.000 kr per år. Detta kan 

möjligtvis ha speglat arbetsfördelningen historiskt då samfällighetens arbete 

dominerades av löpande föreningsadministration.  

 

Med ökande ålder på våra anläggningar är det dock ett faktum att styrelsens 

arbete numera helt domineras av olika underhållsprojekt. Det är alltså idag 

reparationer av t.ex. fjärrvärme och pool som tar styrelsens tid snarare än att 

leda möten, sköta räkningar och skriva protokoll. 

 

För att bättre spegla den faktiska arbetsfördelningen föreslår styrelsen att 

samtliga fem styrelseledamöter i fortsättningen arvoderas med 10.000 kr per år. 

 

Suppleanterna (f.n. fyra) har idag en arvodering med 5.000 tkr per år vilket 

föreslår vara oförändrat. 

 

12) Moms 
Högsta förvaltningsdomstolen har i en dom underkänt Skatteverket tidigare beslut om 

moms för samfälligheter. Riksbyggen har kontaktat Skatteverket och fått besked om att 

fortsätta redovisa moms i avvaktan på Skatteverkets vidare instruktioner.  

 

Beslut: Dag skriver en infotext i anslutning till den ekonomiska redovisningen i kallelsen 

till årsstämman. 

13) Debiteringsprinciper för fjärrvärmen 
När de nya värmemätarna är installerade och validerade kommer vi kunna gå över till att 

debitera medlemmarna enligt faktiskt förbrukning istället för andelstal. Några frågor 

återstår att reda ut. 

 

• Hur sker avläsning och debitering rent praktiskt? IMD kommer fjärravläsa varje 

värmemätare och sammanställa informationen som skickas till Riksbyggen för 

debitering på kvartalsfakturan. Det är viktigt att vi får denna process att fungera 

bättre än motsvarande för laddboxarna.  

Beslut: Dag kallar IMD och Riksbyggen till möte för att reda ut detaljerna.  

 

Behöver medlemmarna kunna få löpande information om sina kostnader för 

fjärrvärme och inte bara om sin förbrukning (som de kan läsa av i IMDs system)?  

Beslut: Anders E kontrollerar med IMD om det är möjligt att lägga in löpande 

kostnader också. 

 

• Hur fördelar vi gemensamma kostnader för fjärrvärme-förbrukning (d.v.s. 

samfällighetens SEOM-räkning minus de 119 värmemätarna)? Detta kan handla 

om uppvärmningskostnader för kvarterslokal samt förluster i gemensamma 

ledningar. Mötet konstaterade att det finns två alternativ: 
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o Den gemensamma kostnaden fördelas med 1/119 för alla hus 

o Den gemensamma kostnaden fördelas enligt den procentuella 

förbrukningen (d.v.s. om ett hus står för 1% av den uppmätta 

förbrukningen så ska man även stå för 1% av den gemensamma 

kostnaden) 

Beslut: Anders E undersöker med IMD vad som är brukligt i andra föreningar 

14) Förberedelser inför städdagen 20 april 
 

SAKER ATT TA STÄLLNING TILL 

• Förslag flismaskin har funnits 

• Hur transportera bort löv och skräp från städdagen om vi inte har container? >> En person 

avdelas för att köra släpet (Dag) 

• När ska vi ha möte med kvartersombuden? >> Måndag 15 april kl. 19-19.30 (styrelsemötet 

börjar 19.30) 

 

FÖRSLAG PÅ SAKER ATT GÖRA PÅ STÄDDAGEN 

• Beskärning av träd/buskar som vanligt 

• Städa i sophusen 

• Rensa hängrännor 

• Plocka skräp etc (ex på kullen och i dikena runt samfälligheten) 

• Rensa brunnar/dräneringsdike 

• Rensa ogräs på lekplatser 

• Så gräs utanför kvarterslokalen inkl avspärrningsband 

• Köra röjsåg på kullen 

• Sopa parkering 

• Transportera bort ruttet virke från Mv triangeln 

 

Under städdagen är det tillåtet att göra en rishög vid gräsmattan utanför Bv29. 

 

SAKER ATT FÖRBEREDA 

• sätt ut skyltar om att flytta bilarna (Dag) 

• köp plastsäckar (Dag) 

• köp gräsfrön (Dag) 

• köpa jord (Dennis) 

• ordna korv (Per, Kerstin, Elin, Sofia?) 

• inköp korv, vegokorv, glutenfria korvbröd (Dag) 

• boka lokal för korvservering 20 april kl 10-15 (Kerstin) 

• beställ sopning innan (början av april) och efter städdagen (Per) 

• serva trädgårdsmaskiner (Anders K?) 

 

Beslut: Dag kallar till möte med kvartersombud 15 april kl. 19 
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15) Övriga frågor 

15.1) Vidareuthyrning av lokalen till tredje part 

En medlem har informerat styrelsen om att kvarterslokalen eventuellt har upplåtits till 

tredje part (ej boende i området). Mötet konstaterade att reglerna inte är glasklara på 

denna punkt. 

 

Beslut: Kerstin pratar med berörd person. 

Beslut: Kerstin gör ett förslag till ny regel. 

15.2) Kvartalsfaktura 

Varmvattensavläsningen och laddbox-elen verkar ha fallit bort i senaste kvartalsfakturan. 

 

Beslut: Elin kontaktar Riksbyggen. 

15.3) Skyltar 

En del skyltar i området är ganska risiga. Fyra nya Farthinder-skyltar är redan beställda, 

men det finns säkerligen andra som skulle kunna bytas. 

 

Beslut: Madelene gör en översyn och kommer med förslag till vilka skyltar som behöver 

bytas ut. 

16) Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet. 
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Påminnelse om kommande datum 
• Måndag 15 april kl 19-19.30: Möte med kvartersombuden 

• Måndag 15 april kl 19.30-21: Styrelsemöte  

• Lördag 20 april: Städdag  

• Måndag 29 april: Årsstämma  

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

 

 

 

Dag Ribbing   Per Blixt 
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